
 
HuatDaFatt Truck  

 

• This Scratch & Win campaign is organised by Magnum 4D Berhad (Organiser) and 

is open to all non-Muslim customers in Malaysia aged 21 years and above  

• The following groups of persons shall not be eligible to participate in this 

Scratch & Win campaign:- 

o Employees of Magnum Corporation Sdn. Bhd., Magnum Berhad Group of 

Companies, and Magnum 4D agencies 

o Representatives, employees and/or agents of the advertising and/or 

promotion service providers for this Scratch & Win campaign 

• This Scratch Card entitles you to: 

o One (1) free Magnum games ticket at the Magnum outlet as per the stated 

said value on the Scratch Card  

o Second spin for Free Spin & Win session, provided the app is downloaded 

with completed registration 

• For Scratch Card Magnum Game ticket redemption, you are required to:- 

o For redemption of the one (1) free Magnum game ticket, hand over the 

Scratch Card to the Sales Frontliners at any Magnum store to redeem the 

one (1) free Magnum games ticket as per the stated said value on the 

Scratch Card 

• For second(1) spin for Free Spin & Win session redemption, you are required to:- 

o Download the app and complete the app registration. The promotion crew 

to verify the app download and punch a hole on the scratch card as a 

validation for completed registration 

o For redemption of the one (1) free Magnum game ticket, hand over the 

Scratch Card to the Sales Frontliners at any Magnum store to redeem the 

one (1) free Magnum games ticket as per the stated said value on the 

Scratch Card 

• All Spin & Win game are on a first come first served basis while the prizes are 

available 

• The campaign period is from 28th May to 3rd July 2022. 

• Last day of redemption is on 6th July 2022. Any entries received after the 

aforementioned date will be rejected and considered invalid 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HuatDaFatt 卡车 

• 此刮刮卡竞赛是由万能万字私人有限公司荣誉呈现，并开放与全马 21或以上的非穆斯

林客户。 

• 以下群体将不可参与此刮刮卡竞赛 ：- 

o 万能私人有限公司，万能万字私人有限公司以及万能万字投注站属下职员 

o 广告和/或促销服务提供商的代表、雇员和/或代理人 

• 此刮刮卡可让您：- 

o 在万能投注站免费获取一张万能票根，金额将于刮刮卡所显示的相符 

o 免费二次旋转幸运轮，这取决于您已填妥应用程序个人资料 

• 对于万能刮刮卡票根兑换，您需要：- 

o 把刮刮卡提交于任何一家投注站的销售员，即可兑换于刮刮卡上所显示的相符

金额票根 

• 对于免费二次旋转幸运轮兑换，您需要：- 

o 下载应用程序并且完成注册。推广人员将核实所下载的应用程序，确认后将于

刮刮卡上打洞以作为完成注册的验证 

o 把刮刮卡提交于任何一家投注站的销售员，即可兑换于刮刮卡上所显示的相符

金额票根 

• 旋转幸运轮竞赛所送出的奖金奖品将取决于先到先得模式 

• 此竞赛将于 2022年 5月 28日至 2022 年 7月 3日进行 

• 票根兑换截止日期将会在 2022年 7月 6日。在截至日期后所提交的任何兑换将被视为

无效 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Kopitiam 

• This Scratch & Win campaign is organised by Magnum 4D Berhad (Organiser) and 

is open to all non-Muslim customers in Malaysia aged 21 years and above  

• The following groups of persons shall not be eligible to participate in this 

Scratch & Win campaign:- 

o Employees of Magnum Corporation Sdn. Bhd., Magnum Berhad Group of 

Companies, and Magnum 4D agencies 

o Representatives, employees and/or agents of the advertising and/or 

promotion service providers for this Scratch & Win campaign 

• This Scratch Card entitles you to: 

o One (1) free Magnum games ticket as per the stated said value on the 

Scratch Card 

o RM3 discount on your food & beverages order at the participating coffee 

shop supporting this campaign, provided the app is downloaded with 

complete registration 

• For Scratch Card Magnum Game redemption, you are required to:- 

o For redemption of the one (1) free Magnum game ticket, hand over the 

Scratch Card to the Sales Frontliners at any Magnum store to redeem the 

one (1) free Magnum games ticket as per the stated said value on the 

Scratch Card 

• For RM3 discount redemption on food & beverages, you are required to:- 

o First, download the MyMagnum 4D app and complete sign-up as a 

member 

o Present the Scratch Card to the campaign promotion Crew to be validated. 

The Crew will punch a hole on the Scratch Card as validation and also 

verify the MyMagnum 4D app sign-up 

o For redemption of the RM3 discount on your food and beverages order, 

present the validated Scratch Card to the promoters to tear off the 

perforated area  

• The campaign period is from 25th May to 26th Jun 2022. 

• Last day of redemption is on 29th Jun 2022. Any entries received after the 

aforementioned date will be rejected and considered invalid 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

咖啡店 

• 此刮刮卡竞赛是由万能万字私人有限公司荣誉呈现，并开放与全马 21或以上的非穆斯

林客户。 

• 以下群体将不可参与此刮刮卡竞赛 ：- 

o 万能私人有限公司，万能万字私人有限公司以及万能万字投注站属下职员 

o 广告和/或促销服务提供商的代表、雇员和/或代理人 

• 此刮刮卡可让您：- 

o 在万能投注站免费获取一张万能票根，金额将于刮刮卡所显示的相符 

o 所有参与的咖啡店将给予 RM3折扣于您的食物及饮料，这取决于您已填妥应用

程序个人资料 

• 对于万能刮刮卡票根兑换，您需要：- 

o 把刮刮卡提交于任何一家投注站的销售员，即可兑换于刮刮卡上所显示的相符

金额票根 

• 对于 RM3折扣于食物及饮料，您需要：- 

o 首先，下载 MyMagnum 4D应用程序并且完成注册即可 

o 向活动推广人员出示刮刮卡以进行验证，推广人员将核实所下载的应用程序，

确认后将于刮刮卡上打洞以作为完成注册的验证 

o 出示刮刮卡，推广人员将撕下兑换区域以让您成功兑换 RM3食物及饮料的折扣 

• 此竞赛将于 2022年 5月 25日至 2022 年 6月 26日进行 

• 票根兑换截止日期将会在 2022年 6月 29日。在截至日期后所提交的任何兑换将被视

为无效 
 

 


